
Veddelev 24. juni 2023 

 

Status på fjernvarme 
 

- Der foreligger nu et projektforslag for Veddelev og Roskilde Kommune er i gang med den 

formelle behandling og godkendelse, inden det kan offentliggøres. 

- Vi regner med, at Fors/Roskilde Kommune vil lave et orienteringsmøde efter sommerferien, og 

her gennemgå projektforslaget, og hvor der kan stilles uddybende spørgsmål. 

- Initiativgruppen ser fortsat, at fjernvarme vil være det bedste for Veddelev – både økonomisk, 

klima- og nærmiljømæssigt. 

 

Som skrevet i sidste Nyhedsbrev af 23. marts 2023, så havde vi forventet, at Roskilde Kommune på 

dette tidspunkt havde udsendt information om projektforslaget. Men vi har været i kontakt med 

Roskilde Kommune, som har oplyst 

- At projektforslag for Veddelev er udarbejdet og modtaget fra Fors. 

- Så snart den formelle behandling af projektforslaget er færdig orienteres den enkelte borger. 

- Kommunen opdaterer deres hjemmeside om varmeplanlægning snarest og bekræfter 

ovenstående. 

At der nu foreligger et konkret projektforslag betyder også, at Fors har beregnet og fundet at det: 

samfundsøkonomisk, selskabsøkonomisk og brugerøkonomisk kan svare sig at etablere fjernvarme i 

Veddelev. 

Vi regner med, at der fra Fors/Roskilde Kommunes side vil blive indkaldt til et orienteringsmøde, 

hvor projektforslaget vil blive gennemgået, og der kan stilles uddybende spørgsmål til 

projektforslaget. 

Vi ser stadig, at fjernvarme til Veddelev vil være langt den bedste varmekilde både økonomisk, 

klimamæssigt og nærmiljømæssigt. 

Husk at I kan få flere oplysninger inde på hjemmesiden: https://veddelev.energy og kontakte os 

direkte eller på mail: info@veddelev.energy 

 

I ønskes alle en god sommer. 

 

Med venlig hilsen 

 

Initiativgruppen, se medlemmer på https://veddelev.energy 
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